
MESTO Nové Mesto nad Váhom 

                     Mestský úrad 
 

 

Komisia cestovného ruchu 

 
Zápisnica č. 3/2023 

zo zasadnutia komisie zo dňa 19.7. 2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Predstavenie budúcej tajomníčky KCR 

3. Návrh na vytvorenie Stratégie cestovného ruchu mesta Nové Mesto nad Váhom 

4. Rôzne  

5. Záver  

 

K bod č. 1: 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Ing. Iveta Antalová, ktorá privítala prítomných 

členov komisie a ostatných prítomných. Členovia komisie odsúhlasili program rokovania komisie.  

 

K bodu č. 2: 

Predsedníčka komisie Ing. Antalová informovala prítomných o tom, že pani Ing. Marcelu Černú 

nahradila na referáte pre spracovanie rozvoj. projektov mesta Roberta Lukačovičová, ktorá bude 

dočasne plniť funkciu tajomníčky komisie. Členovia komisie jednohlasne vzali na vedomie. 

 

K bodu č. 3:  

Ďalším bodom programu bola otázka vypracovania stratégie rozvoja stratégie CR v Novom Meste 

nad Váhom. Predsedníčka komisie informovala, že aktuálna stratégia CR z roku 2007-2013, ktorá je 

zavesená na webovej stránke mesta je neaktuálna a treba ju aktualizovať.  Je to strategický 

dokument, ktorý poukazuje na to, akým smerom by sa cestovný ruch v meste mal uberať a kde sa 

chce vidieť mesto o cca 10 rokov. Jej názor je, že by tento strategický dokument mal vypracovať 

externý dodávateľ, ktorý má potrebné skúsenosti a znalosti z tejto oblasti a zároveň by obsah 

stratégie mal korešpondovať aj s aktuálnou stratégiou Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predsedníčka otvorila diskusiu a vyzvala členov komisie, aby sa vyjadrili k tejto problematike. 

P. Masár navrhol navrhol osloviť žiakov SOŠ obchodu a služieb v Novom Meste nad Váhom. Tí by 

v rámci SOČ mohli spracovať stratégiu cestovného ruchu.  

Bc. Bartek sa prikláňa k variante vypracovania stratégie externou firmou, s tým, že komisia bude 

tento dokument pripomienkovať.  

Mgr. Bača súhlasí s vypracovaním tohto dokumentu externou firmou, pripomienkovať by ho mohli 

okrem iného aj študenti SOŠ. 

Prednosta MsÚ Ing. Sádecký oboznámil komisiu, akým spôsobom by sa realizovalo verejné 

obstarávanie tohto dokumentu a jeho časový horizontom. Zároveň odporučil konzultovať túto tému 

a získať informácie aj od Ing. Štefčíka z Krajskej organizácie cestovného ruchu Trenčín Región. 

Pán Masár by chcel, aby komisia špecifikovala cieľovú skupinu, na ktorú budú produkty 



cestovného ruchu zamerané – historické prehliadky, rekreačný turizmus a pod. Navrhuje, aby 

stratégiu vypracovala komisia.  

Prednosta Ing. Sádecký pridal ďalšie možné varianty produktov ako cykloturistika, produkty 

cezhraničnej spolupráce a pod. 

Ing. Hradileková navrhla, že študenti SOŠ môžu pomôcť mestu vytvoriť jednotlivé produkty 

cestovného ruchu, ktoré sa budú ponúkať. 

Stratégia rozvoja cestovného ruchu má byť východiskový dokument, komisia ho bude aktívne   

pripomienkovať a schváliť.  

Predsedníčka Ing. Antalová vyzvala členov, aby hlasovali za vypracovanie tohto dokumentu 

externou firmou. Z prítomných boli za 9 členovia, 1 člen sa zdržal hlasovania. 

Komisia cestovného ruchu preto odporúča mestu vypracovanie dokumentu Stratégia cestovného 

ruchu externým dodávateľom. 

 

K bodu č. 4: 

V tomto bude bola opäť diskutovaná téma vstupu do oblastnej organizácie cestovného ruchu, s čím 

súvisel i predchádzajúci bod programu – Stratégia CR. Pôvodne mal byť na komisii účastný i Ing. 

Morong zo sekcie cestovného ruchu Ministerstva dopravy, ktorý sa z pracovných dôvodov 

ospravedlnil a preto sa diskusia s ním  presúva na niektoré z najbližších stretnutí. Predsedníčka 

uviedla, že téma OOCR samozrejme ostáva jednou z najdôležitejších úloh. Na výber sú dve 

možnosti – vstup do OOCR Trenčín a okolie alebo vytvorenie novej Oblastnej organizácie CR. 

Výhodou vstupu do existujúcej organizácie Trenčín a okolie je jednoduchší postup a členstvo 

blízkych obcí Beckov a Čachtice. Ak by sme však išli cestou novovytvorenej organizácie, vieme 

osloviť aj ostatné obce v podjavorinskom regióne, aj keď samotný proces vytvorenia by bol 

omnoho komplikovanejší. Táto téma bude predmetom najbližších stretnutí. 

 

S témou prístupu peších a cyklistov na Zelenú vodu cez mosty sa predsedníčka sa obrátila Bc. 

Barteka. Mosty sú v správe TSK , pričom most cez Klanečnicu vyžaduje rekonštrukciu a most cez 

kanál je taktiež v zlom stave. Situácia predstavuje bezpečnostný problém pre chodcov a cyklistov, 

na čo občania opakovane poukazujú. Riešením by bolo rozšírenie mostov rámci rekonštrukcie alebo 

vybudovanie lávky. Bc. Bartek v diskusii uviedol, že TSK o probléme vie a zaoberá sa ním. 

 

 

V závere predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončila. 

 

V Novom Meste nad Váhom, dňa 20. 7. 2023 

 

 

 

 

.....................................                                                                              ...................................... 

   Ing. Iveta Antalová                                                                                   Roberta Lukačovičová 

  predsedníčka komisie                                           zastupujúca tajomníčka komisie 

 

 

 

 

Príloha: Prezenčná listina zo zasadnutia 


